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P R O T O K Ó Ł  Nr XXX/13 

 

z obrad trzydziestej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VI kadencji, która odbyła się w dniu 21 

marca 2013 r. w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Bolesław Zemła. Sesja rozpoczęła się o godz.15
00

,  a 

zakończyła o godz. 22
30

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Cieszynie za 2012 

rok. 

6. Sprawozdanie z realizacji w 2012 roku Gminnego Programu Poprawy 

Bezpieczeństwa – „Bezpieczny Cieszyn” na lata 2010 – 2015. 

7. Informacja o zasadach  funkcjonowania Miejskiego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego. 

8. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w roku 

2012. 

9. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2012. 

10. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w roku 2012. Sprawozdanie z realizacji 

zadań z zakresu zadań wspierania rodziny w roku 2012. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

chronionych, 

11.2. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków, 

11.3. zmiany uchwały Nr VI/37/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 10 marca 2011 

roku w sprawie ustalenia cen za przewozy osób i bagażu środkami komunikacji 

miejskiej oraz osób uprawnionych do korzystania z ulg w przewozach 

komunikacją miejską, 

11.4. zmiany uchwały Nr XXVI/261/12 z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właściciela nieruchomości, 

11.5. zmiany uchwały Nr XXVI/262/12 z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

11.6. zmiany uchwały Nr XXVI/263/12 z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie 

określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi, 
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11.7. przyznania Nagrody Miasta Cieszyna  w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury, 

11.8. przyznania Nagród  Miasta Cieszyna za wysokie wyniki sportowe w 2012 

roku, 

11.9. zmiany budżetu Miasta na 2013 rok, 

11.10. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2013 – 

2025, 

11.11. zmiany uchwały Nr XI/122/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 sierpnia 

2011 roku w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i 

akcji przez Burmistrza Miasta Cieszyna, 

11.12. zmiany uchwały Nr XXXVI/385/09 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 27 

sierpnia 2009 roku w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych dla nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 

ustawy Karta Nauczyciela, 

11.13. zmiany uchwały Nr XVII/177/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 23 lutego 

2012 roku w sprawie uchwalenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

11.14. skargi Pani Joanny Stelmaszczyk, 

11.15. wyrażenia zgodny na współdziałanie z samorządami gmin: Brenna, Chybie, 

Dębowiec, Godów, Hażlach, Istebna, Skoczów, Strumień, Wisła, Zebrzydowice 

oraz Powiatem Cieszyńskim w celu przeprowadzenia wspólnego postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej, 

11.16. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Biblioteki |Miejskiej w 

Cieszynie. 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami Rady. 

13. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

14. Wnioski Komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

15. Oświadczenia i sprawy różne. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

 

x x x 

 

Przebieg obrad 

 

Ad 1. 

 

Trzydziestą  sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan 

Bolesław Zemła. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 

radnych. 

Przewodniczący Rady przywitał Pana Krzysztofa Chrobaka Komendanta Powiatowego 

Policji w Cieszynie, Pana Jacka Bąka Z-cę Komendanta Powiatowego Policji w Cieszynie, 

Pana Jana Kawuloka Dyrektora Cieszyńskiego Pogotowia Ratunkowego, Pana Kazimierza 

Płusę Komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie Burmistrza Miasta Cieszyna p. Mieczysława 

Szczurka,  I Z-cę Burmistrza Miasta p. Jana Matuszka, II Z-cę Burmistrza Miasta p. Adama 

Swakonia, Sekretarza Miasta p. Ryszarda Mazura, dyrektorów jednostek organizacyjnych, 

naczelników wydziałów Urzędu Miejskiego, przedstawicieli prasy lokalnej oraz publiczność. 
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Ad 2. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, że Burmistrz Miasta wniósł o nie umieszczanie w porządku 

obrad sesji marcowej aktualizacji Gminnego Programu Ochrony Środowiska, ze względu na 

prowadzenie intensywnych prac związanych z przygotowaniem formalno-prawnych i 

organizacyjnych podstaw do wdrożenia nowego systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi, a także przesunięcie na kwiecień sprawozdania z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2011 – 2013, za rok 2012. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 

Sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w roku 2012, sprawozdanie to 

wpłynęło do Rady i wszyscy radni je otrzymali w terminie 7 dni przed sesją. 

Dalej wniósł o wprowadzenie projektów uchwał w sprawie: 

- wyrażenia zgodny na współdziałanie z samorządami gmin: Brenna, Chybie, Dębowiec, 

Godów, Hażlach, Istebna, Skoczów, Strumień, Wisła, Zebrzydowice oraz Powiatem 

Cieszyńskim w celu przeprowadzenia wspólnego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup energii elektrycznej, 

- wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Biblioteki Miejskiej w Cieszynie. 

Poprosił o przesunięcie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych do pkt 11.1. ponieważ mieści się on w 

tematyce przygotowanej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

Ad 3. 

 

Bolesław Zemła -  zapytał o uwagi do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 lutego 

2013 roku. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, iż tym samym w/w protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Bolesław Zemła – udzielił głosu p. Gabrieli Staszkiewicz przedstawicielce Społecznego 

Komitetu Budowu Sali Gimnastycznej przy SP 1 w Cieszynie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – odczytała skierowane do radnych podziękowanie Rady Rodziców, 

kadry nauczycielskiej i uczniów za wsparcie inicjatywy budowy sali gimnastycznej i 

zabezpieczenie w budżecie roku 2013 środków na realizację tego zadania. 

 

Ad 5. 

 

Bolesław Zemła – otworzył dyskusję nad informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w Cieszynie za 2012 rok. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Piotr Tomica – zwrócił uwagę na wzrost ilości przestępstw związanych z narkomanią, pytał o 

profilaktykę i prewencję w tym zakresie. 
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Janina Cichomska – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Zdrowia do informacji. W opinii 

Komisja stwierdziła, że niepokoi dynamika wzrostu przestępstw z zakresu narkomanii oraz 

wzrost liczby występków małoletnich. 

 

Adam Wójtowicz – wyraził zadowolenie z przedłożonej informacji. 

 

Jan Kawulok Dyrektor CPR – za pomocą pokazu slajdów przedstawił informację o 

działalności Cieszyńskiego Pogotowia Ratunkowego. 

 

Odpowiedzi i wyjaśnień na pytania radnych  udzielał Komendant Powiatowy Policji w 

Cieszynie p. Krzysztof Chrobak oraz Komendant Straży Miejskiej w Cieszynie p. Kazimierz 

Płusa. 

 

Ad 6. 

 

Bolesław Zemła – otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z realizacji w 2012 roku Gminnego 

Programu Poprawy Bezpieczeństwa – „Bezpieczny Cieszyn” na lata 2010 – 2015. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła opinie i rekomendacje Komisji Zdrowia do sprawozdania. 

Komisja stwierdziła, że niestety sprawozdanie nie zawiera działań z obszaru 

komunikacyjnego, porządkowego oraz zagrożeń kryzysowych.  

 

Halina Bocheńska – zwróciła uwagę na obszar przeciwpowodziowy, o którym jej zdaniem 

należałoby również pamiętać. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poinformował Radę, że zwrócił się do Prezesa 

KZGW o opracowanie planu ochrony przed powodzią dla obszarów Olzy i Bobrówki. 

 

Ad 7. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – zwrócił się do Przewodniczącego Rady o udzielenie 

głosu p. Annie Paliga-Raszka Szefowej Miejskiego Centrum Zarządzania Kryzysowego dla 

przedstawienia informacji o zasadach  funkcjonowania MCZK. 

 

Anna Paliga-Raszka - MCZK jest jednostką planistyczno-koordynującą, zajmującą się trzema 

głównymi, szeroko rozumianymi tematami tj. sprawami obrony cywilnej, zarządzania 

kryzysowego oraz od paru miesięcy sprawami OSP. W głównej mierze są to sprawy 

finansowe, w tym także rozliczeniem dotacji. 

Do zadań Centrum Kryzysowego należy analiza i ocena dostarczanych informacji, 

przygotowywanie wariantów działań i propozycji skutecznych rozwiązań. Centrum  

odpowiada również za wdrożenie podjętych decyzji, podział i koordynację działań, 

dokonywanie analizy zagrożeń występujących na terenie Cieszyna wraz z tworzeniem 

stosownych baz danych. Ponadto zapewnia  całodobowe alarmowanie członków gminnego 

zespołu zarządzania kryzysowego, a w sytuacjach kryzysowych całodobowego dyżuru w celu 

przepływu informacji oraz dokumentowania prowadzonych czynności. MCZK współdziała z 

centrami zarządzania kryzysowego organów administracji publicznej, sprawuje nadzór nad 

funkcjonowaniem systemu wykrywania i alarmowania oraz systemu wczesnego ostrzegania 

ludności oraz współpracuje z podmiotami realizującymi monitoring środowiska.  
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W  celu zapewnienie bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony przeciwpożarowe i 

przeciwpowodziowej MCZK działając na podstawie stosownych planów, współpracując ze 

służbami, instytucjami, spółdzielniami mieszkaniowymi, zakładami na terenie Cieszyna 

takimi jak Sanepid, PSP, OSP, Policja, Szpital, spółdzielnie mieszkaniowe, zakłady pracy 

koordynuje działania służące zapewnieniu bezpieczeństwa mieszkańcom Cieszyna.  

 

Halina Bocheńska – zapytała o wdrażanie nowoczesnych systemów ostrzegania ludności 

przed zagrożeniami. 

 

Anna Paliga-Raszka – odpowiedziała, iż obecnie MCZK nie posiada stosownych środków 

finansowych na wdrożenie takich systemów jak np. syreny alarmowe, które również mogą 

przekazywać informację ustną. 

 

Czesław Banot – zapytał o dostępność Centrum Kryzysowego dla mieszkańców Cieszyna. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że całodobowy dyżur jest 

prowadzony w MCZK w sytuacjach kryzysowych. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał o wprowadzenie nowych komunikatorów np. poprzez sms-y. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że po pierwsze byłby to bardzo 

wysoki koszt dla Miasta, a po drugie mieszkańcy musieliby wyrazić zgodę na otrzymywanie 

sms-ów. 

 

Ad 8. 

 

Bolesław Zemła – otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w roku 2012. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła opinię i wnioski Komisji Zdrowia do sprawozdania. 

Komisja analizując sprawozdanie z działalności  MOPS z zaniepokojeniem zauważa dalsze 

pogłębianie się trudnej sytuacji życiowej mieszkańców z powodu bezrobocia 

i postępującego ubóstwa.  

Komisja wnioskuje o zapewnienie rzeczywistego  wsparcia dla aktywności mieszkańców 

zmierzającego do tworzenia nowych miejsc pracy, samozatrudnienia oraz opracowanie mapy 

potrzeb i odpowiadającej potrzebom możliwości  tworzenia miejsc pracy dla mieszkańców  i 

przez mieszkańców miasta, dostosowanie i ukierunkowanie  projektów z obszarów 

rewitalizacji społecznej na faktyczny  powrót ich uczestników na rynek pracy, a także 

promowanie działalności Punktu Wolontariatu na łamach Wiadomości Ratuszowych, na 

stronie MOPS i stronie www Miasta. 

 

Wojciech Piszczek koordynator Punktu Wolontariatu przy MOPS – przedstawił główne 

programy realizowane przez Punkt Wolontariatu. Wolontariat realizuje trzy główne, regularne  

programy. Program Junior skierowany do dzieci młodszych, w wieku przedszkolnym. 

Program Douczanie jest to program skierowany dla dzieci szkół podstawowych z 

trudnościami w nauce. Program Ziomek, skierowany do osób starszych, niepełnosprawnych, 

gdzie wolontariusze są głównie towarzyszami, pomagając w codziennych obowiązkach. 

Ponadto prowadzone są dwa programy nieregularne, jest to grupa szpitalna oraz wolontariat 

akcyjny. 
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Ad 9. 

 

Bolesław Zemła – otworzył dyskusję nad Raportem z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

Miasta Cieszyna na rok 2012. 

Raport stanowi załącznik do protokołu. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła opinię i wnioski Komisji Zdrowia do Raportu. 

Komisja wnioskuje o przeprowadzenie rzetelnej  diagnozy problemu związanego z 

uzależnieniem od  alkoholu, narkotyków i środków psychoaktywnych i  dostosowanie działań 

do  potrzeb wynikających z diagnozy,  działań  z ukierunkowaniem na profilaktykę 

prowadzącą do rozwoju ogólnych   umiejętności psychospołecznych . 

Komisja pyta dlaczego niewykorzystana w 2012 roku  kwota 133.833,64, która  przeznaczona 

była  na  realizację zadania :Budowa , rozbudowa , modernizacja oraz doposażenie placów 

zabaw  nie powiększyła budżetu Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013. 

 

Ad 10. 

 

Bolesław Zemła – otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z działalności Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w roku 2012 oraz 

sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu zadań wspierania rodziny w roku 2012. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła opinię Komisji Zdrowia do sprawozdania. 

Ze sprawozdania wynika, iż 2012 rok był rokiem zmian organizacyjnych, powołano 

koordynatorów pracy wydzielonych zadań,19 zespołów roboczych,  dopracowano 

harmonogram i zakresy pracy zespołów. Zorganizowano  kilkadziesiąt  spotkań grup 

roboczych, spotkań konsultacyjnych uzupełniających pracę Zespołu. Opracowano  wytyczne  

do pracy dla 63 przypadków, prowadzono  postępowania z użyciem procedury „Niebieskie 

Karty”  w 95 przypadkach. Ponadto Zespół zorganizował  spotkania edukacyjne  dla 

personelu medycznego oraz seminarium w Szpitalu Śląskim. 

Zwróciła się do Przewodniczącego Rady o udzielenie głosu Przewodniczącemu Zespołu p. 

Pawłowi Kozieł. 

 

Paweł Kozioł – przestawił procedurę „Niebieskiej Karty” realizowaną przez Zespół 

Interdyscyplinarny. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła opinię Komisji Zdrowia do sprawozdania z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny. 

Ze sprawozdania wynika, iż system ten w Cieszynie zadziałał, czego dowodem może być 

znaczące zmniejszenie się liczby dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej. Wydatkowano 

na ten cel jedynie 22% zaplanowanych na realizację środków, których wysokość ustalono w 

oparciu o dane z lat ubiegłych . 

Komisja ze szczególnym  zadowoleniem przyjęła informację  o przymiarkach do programu 

wsparcia promującego rodziny wielodzietne  w ramach „Karty Dużej Rodziny”. 
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Ad 11.1. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Zdrowia do projektu uchwały. 

 

Helena Smolarz Z-ca Kierownika MOPS – wyjaśniła, że mieszkanie chronione jest formą 

pomocy społecznej, przygotowującą osoby w mim zamieszkujące, pod opieką specjalistów, 

do samodzielnego życia. Mieszkanie chronione może być przeznaczone dla osób, które ze 

względu na trudną sytuację życiową, wiek, czy niepełnosprawność wymagają wsparcia w 

codziennym życiu. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

chronionych Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 11.2. 

 

Bolesław Zemła - przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

Zwrócił się do komisji o opinię do tego projektu. 

 

Kazimierz Kabiesz – Komisja Gospodarki Komunalnej zajmowała się tym projektem, szukała 

wyjaśnień skąd taka, a nie inna podwyżka, ale uzyskane odpowiedzi nie do końca były 

satysfakcjonujące. W związku z tym, że uchwała wchodzi w życie w takim samym trybie jak 

taryfa za zbiorowe zaopatrzenie w wodę Komisja nie wypracowała stanowiska. Na koniec 

zwrócił się z sugestią, aby Miasto w sposób przystępny, przejrzysty, w prasie lokalnej 

poinformowało mieszkańców skąd ponad dwucyfrowa podwyżka za odprowadzanie ścieków. 

 

Maria Liwczak – Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, ale również 

wnosi o przygotowanie wyjaśnień dla mieszkańców i opublikowanie ich we Wiadomościach 

Ratuszowych i na stronach internetowych. 

 

Adam Wójtowicz – zwrócił uwagę na występujący w Spółce deficyt, zapytał z czego ten 

deficyt będzie pokrywany. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że deficyt będzie pokrywany z 

budżetu Gminy, która jest właścicielem spółki, wyjaśnił, że bilans ujemny występuje w 

komunikacji miejskiej. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków Rada podjęła 

10 głosami za, przy 8 głosach wstrzymujących się. 
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Ad 11.3. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/37/11 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 10 marca 2011 roku w sprawie ustalenia cen za przewozy osób i 

bagażu środkami komunikacji miejskiej oraz osób uprawnionych do korzystania z ulg w 

przewozach komunikacją miejską. 

Poprosił komisje o opinię do tego projektu. 

 

Kazimierz Kabiesz – przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej. 

 

Maria Liwczak – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów. 

 

Eugeniusz Raabe – nie zgodził się z zaproponowanymi regulacjami, stwierdził, że będzie 

głosował przeciw uchwale. Jego zdaniem bilet 50% dla osób od 60 do 70 roku życia 

przyniesie ZGK więcej strat niż zysku, a zaproponowanie dla osób od 70 do 80 roku życia 

biletu za 1 zł niczego nie rozwiązuje.  

 

Andrzej Łukasiak – wypowiedział się przeciwko likwidacji obecnej ulgi dla osób od 70 roku 

życia oraz propozycji wprowadzenia 50% ulgi dla osób od 60 do 70 roku życia. 

 

Alicja Wlach – zgłosiła wątpliwości do propozycji ulg w wysokości 50% dla osób pomiędzy 

60 a 70 rokiem życia. W związku z wydłużeniem wieku emerytalnego często są to osoby 

jeszcze pracujące. 

 

Czesław Banot – zaproponował odesłanie projektu do Komisji i przeprowadzenie kalkulacji 

ekonomicznej proponowanych rozwiązań. 

 

Halina Bocheńska – poparła wniosek radnego Czesława Banota. 

 

Bolesław Zemła – poddał wniosek radnego Czesława Banota pod głosowanie. 

 

Wniosek został przez Radę przyjęty 17 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, iż Rada odesłała projekt uchwały do ponownej analizy przez 

Komisję Gospodarki Komunalnej. 

 

Ad 11.4. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/261/12 

z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właściciela nieruchomości. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – wniósł do projektu autopoprawkę polegającą na 

tym, aby w § 1 pkt 2 ppkt a) wyrażenie „spokojnej starości” zastąpić wyrażeniem „pomocy 

społecznej”, co wychodzi poza tylko miejski Dom Spokojnej Starości. 

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Aleksander Dorda – poinformował Radę, że 

zaproponowane w projekcie uchwały zmiany są tylko tzw. zmianami czyszczącymi, 

dostosowującymi do obecnego stanu prawnego oraz wymagań nadzoru prawnego. 
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Bolesław Zemła – poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęły pisma; 

1. Spółdzielni Mieszkaniowej „Cieszynianka”  do wiadomości Rady Miejskiej pismo z dnia 

6 marca br. skierowane do Burmistrza Miasta, w którym proponuje zmiany do tzw. 

uchwał śmieciowych. 

2. Spółdzielni Mieszkaniowej „Osiedle Piastowskie” z dnia 26 lutego br. zawierające 

wniosek dot. wprowadzenia zmian związanych z nowelizacją ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach.  

3. Górniczej Spółdzielni Mieszkaniowej w Cieszynie z dnia 12 marca br. która zwraca się do 

Rady Miejskiej o zmianę uchwał Rady w sprawie wybory metody ustalania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Janina Cichomska – przypomniała, że 18 lutego br. roku złożyła wniosek o zróżnicowanie 

stawek opłaty za śmieci w zależności od rodzaju zabudowy wielorodzinnej, czy 

jednorodzinnej na co pozwala zmiana ustawy. Zapytała, czy są w tym zakresie prowadzone 

jakieś prace. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że takie prace będą prowadzone, ale 

chciałby żeby one się rozpoczęły po rozstrzygnięciu przetargu na odbiór nieczystości stałych, 

co pozwoli przewidzieć rzeczywiste koszty. 

 

Alicja Wlach – poinformowała, że Spółdzielnia Mieszkaniowa „Cieszynianka” wnioskuje o 

to, aby w przetargu zobowiązać przedsiębiorstwa zajmujące się odbiorem odpadów do 

wyposażenia nieruchomości we własne pojemniki i worki na zbiórkę selektywną oraz o to, 

aby zróżnicować opłaty za odbiór odpadów dla zabudowy wielorodzinnej intensywnej w 

stosunku do budownictwa jednorodzinnego rozproszonego. W budownictwie wielorodzinnym 

opłaty powinny być niższe. 

 

Halina Bocheńska – odczytała wniosek Klubu Radnych „Niezależni” z dnia 20 marca br. o 

zmianę projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami w ten sposób, aby opłaty były zróżnicowane w zależności od rodzaju zabudowy 

oraz o rozpatrzenie postulatów trzech spółdzielni mieszkaniowych w Cieszynie, które 

skierowały je do Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta. 

 

Andrzej Łukasiak – stwierdził, iż proponowane ceny odbioru odpadów komunalnych są za 

wysokie ponieważ wzrastają o ponad 100%. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że jeśli po kilku miesiącach 

funkcjonowania nowego systemu okaże się, że opłaty rzeczywiście są za wysokie to będzie 

można je zmniejszyć. 

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Aleksander Dorda – przedstawił nowy mechanizm 

odbierania odpadów komunalnych informując, że na obecnym etapie nie można 

przeprowadzić symulacji rzeczywistych kosztów i trzeba z tym poczekać do rozstrzygnięcia 

przetargu na odbiór odpadów. 

 

Adam Wójtowicz – odnosząc się do wyjaśnień dotyczących wywożenia odpadów do 

Knurowa powiedział, że niekoniecznie trzeba wywozić tylko w to jedno miejsce. Dalej 

zapytał jak się ma ustalenie np. przez Istebną opłaty w wysokości 7 zł, z której do Knurowa 

jest dalej niż z Cieszyna. 
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Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/261/12 z dnia 29 listopada 2012 roku w 

sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właściciela nieruchomości Rada podjęła 16 głosami za, przy 2 głosach 

wstrzymujących się. 

 

Ad 11.5. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/262/12 

z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad tym projektem. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/262/12 z dnia 29 listopada 2012 roku w 

sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 

zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi Rada podjęła 16 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym 

się. 

 

Ad 11.6. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/263/12 

z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 

świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad tym projektem. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/263/12 z dnia 29 listopada 2012 roku w 

sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi Rada podjęła jednogłośnie18 głosami za. 

 

Ad 11.7. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania Nagrody Miasta 

Cieszyna  w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

Poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęły 2 wnioski o przyznanie Nagrody. Są to 

wnioski dla p. Anny Gociek oraz dla p. Janusza Sikory. 
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Eugeniusz Raabe – poinformował, że oba wnioski zostały przez Komisję Oświaty 

zaopiniowane pozytywnie. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, iż w związku z tym, że zostały złożone dwa wnioski 

zostanie przeprowadzone głosowanie alternatywne, oddzielnie za jedną i oddzielnie za drugą 

kandydaturą. 

 

Za przyznaniem Nagrody Miasta Cieszyna  w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury p. Januszowi Sikorze głosowało 20 radnych. 

 

Za przyznaniem Nagrody Miasta Cieszyna  w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury p. Annie Gociek  głosowało 20 radnych. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, że Rada Miejska przyznała  Nagrodę Miasta Cieszyna  w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury p. Januszowi Sikorze 

oraz p. Annie Gociek. 

 

Ad 11.8. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania Nagród  Miasta 

Cieszyna za wysokie wyniki sportowe w 2012 roku. 

 

Adam Wójtowicz – zabierając głos powiedział, że nie wie, czy Rada Miejska chce przyznać 

Nagrodę osobom spoza Cieszyna, które tylko pod szyldem Cieszyna występują. 

 

Eugeniusz Raabe – poinformował, że Komisja Oświaty jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Komisja rozważała wprowadzenie zmian do obecnie 

obowiązującego regulaminu przyznawania nagród. 

 

Czesław Banot – odnosząc się do kwestii przyznawania nagród dla osób niepełnosprawnych 

powiedział, że obecny regulamin obowiązuje od 2002 roku i jest dla sportowców 

niepełnosprawnych krzywdzący. Osoby niepełnosprawne z medalami olimpijskim są w II 

grupie osiągnięć sportowych  i to jest dyskryminacja. 

 

Eugeniusz Raabe – w imieniu Komisji Oświaty złożył wniosek o to, aby w przyszłości  

Komisja mogła również proponować wysokość stawek nagród sportowych. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie przyznania Nagród  Miasta Cieszyna za wysokie wyniki sportowe w 2012 

roku Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 11.9. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt II uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2013 

rok. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – poinformował, że w związku z zakończeniem 

inwestycji „Modernizacja budynku Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Cieszynie” 

ostatnim punktem zamykającym projekt jest jego promocja. W budżecie Miasta na rok 2013 
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zaplanowano środki inwestycyjne na realizację powyższego zadania. Mając na uwadze fakt, 

iż środki te, jako inwestycyjne, nie mogą być wykorzystane na promocję projektu, proponuje 

się  przesunięcie kwoty 4.200,00 zł  z wydatków inwestycyjnych na wydatki bieżące. 

Wydatkowanie środków na realizację zadania pn. „Ogród dwóch brzegów 2013-2015 Most 

Europejski” zaplanowano od 2014 roku. W związku z zaistnieniem możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych na realizację zadania zachodzi konieczność poniesienia w 2013 roku 

wydatków w kwocie 17.000,00 zł na pozyskanie opracowań koniecznych do złożenia 

wniosku o dofinansowanie. Zatem  proponuje się  dokonać przesunięcia w ramach działu 710 

„Działalność usługowa” rozdziału 71095 „Pozostała działalność” z zadania „Ogród dwóch 

brzegów 2013 – 2015: Rewitalizacja przestrzeni i obiektów Cieszyńskiej Wenecji” na zadanie 

„Ogród dwóch brzegów 2013-2015 Most Europejski”.  

 

Halina Bocheńska – przypomniała, że na ostatniej sesji Rady pytała, czy trzeba wybrać jedną 

z prezentowanych wówczas koncepcji mostu. W odpowiedzi usłyszała, że to jeszcze nie ten 

etap, na jakim etapie sprawa jest dzisiaj. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że koncepcja nie została jeszcze 

wybrana. Strona czeska wstępnie zaakceptowała koncepcję polską. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał, czy zmiana budżetu w tej części mogłaby zostać przyjęta za 

miesiąc, po wyborze jednej z dwóch koncepcji mostu. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że przy moście Sportowym było tak, 

że to Czesi byli stroną wiodącą. Teraz stroną wiodącą jest Polska i  decyzja o wyborze 

koncepcji należy wyłącznie do strony polskiej. 

Nie można przenieść propozycji z autopoprawki na następny miesiąc ponieważ spraw 

schroniska młodzieżowego trzeba zamknąć do 30 marca, a termin złożenia wniosku o środki 

na most do 2 kwietnia br. 

 

Krzysztof Herok – zapytał o zwiększenie subwencji w wysokości 1.900 tys. zł, na co ta kwota 

zostanie rozdysponowana.  

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – odpowiedział, że wpływ subwencji na konto Gminy 

zmniejszy jedynie deficyt. Jeśli chodzi o kwestię wygospodarowywania środków własnych 

przez szkoły w przypadku realizacji projektów to z uwagi na szczupłość środków te reguły 

dotyczą wszystkich szkół.  

 

Olgierd Lizoń – zapytał  kto będzie wybierał koncepcję mostu na Olzie oraz co stało się z 

koncepcją Roche’a, czy będzie ona brana pod uwagę. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – odpowiedział, że Miasto nie praw do koncepcji 

Roche’a bo ich nie wykupiło. Nad wyborem koncepcji dyskutują architekcie strony czeskiej i 

polskiej. Uchwała Rady Miejskiej Czeskiego Cieszyna mówi, że przed złożeniem wniosku 

musi nastąpić uzgodnienie koncepcji zaproponowanej przez stronę polską, przez architekta 

strony czeskiej. 

 

Adam Wójtowicz –stwierdził, iż rozumie, że Rada nie będzie miała wpływu na wybór 

koncepcji bo do 2 kwietnia musi być złożony wniosek, a przed wnioskiem musi być wybrana 

koncepcja. 
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Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poinformował, iż ustalił z Przewodniczącym Rady, 

że radni otrzymają koncepcję drogą mailową i będą mogli się wypowiedzieć. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, iż nie widzi innej możliwości jak wybór polskiej koncepcji. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2013 rok Rada podjęła 17 głosami za, przy 1 

głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących się.  

 

Ad 11.10 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt II uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2013 – 2025. 

 

Krzysztof Herok – zapytał z czego wynika, że prognoza długu jest mniejsza o 5 mln zł. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – odpowiedział, że wynika to z informacji 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w jakim układzie należy zapisywać wynik finansowy tzn. 

zapisywać wynik finansowy ubiegłego roku, mimo, że nie ma jeszcze wszystkich sprawozdań 

finansowych. 

Następnie przedstawił mechanizm finansowania projektu „Biblioteka plus”. Projekt będzie 

finansowany w 70% przez Ministerstwo Kultury, a w 25% przez wnioskodawcę. Za wkład 

własny uznaje się wydatki poniesione we wcześniejszych okresach i tutaj nie ma limitu. 

Środki otrzymuje się rocznie i transze przekazywane są z góry.  

 

Krzysztof Herok – zapytał o możliwości finansowe Miasta w odniesieniu do remontu 

budynku dworca PKP. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że na razie udało się tylko podpisać 

protokół uzgodnień z PKP. Momentem kiedy sprawa będzie zakończona będzie podpisanie 

aktu notarialnego. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – dodał, że w przypadku PKP Miasta nie będzie stać 

na dużą inwestycję w tym roku. W przypadku projektów unijnych nie ma problemów 

ponieważ kredyty na prefinansowanie nie wliczają się w limity zadłużenia. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2025 Rada 

podjęła 17 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 11.11. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/122/11 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie określenia zasad wnoszenia, 

cofania i zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Miasta Cieszyna. 
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Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poinformował, że do Rady wraca uchwała tej samej 

treści ale z innym uzasadnieniem. Do rozliczenia przez Miasto są akcje Jastrzębskiej Spółki 

Węglowej, których w obecnej sytuacji prawnej nie można zbyć. 

 

Maria Liwczak – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów do projektu uchwały. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał, czy jeżeli ta uchwała zostałaby przyjęta to czy Burmistrz może 

dać gwarancje, że budynek Termiki nie zostanie przekazany do spółki ZBM. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie może dać takich gwarancji, 

choć nie zamierza tego w tej chwili robić. Gdyby Rada podjęła tę uchwałę to umożliwi ona 

każde takie działanie i to jest zasadnicza odpowiedź na to pytanie. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał, czy w budżecie Miasta na 2013 rok są zaplanowane środki na 

wnoszenie ich aportem do spółek. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że takich kwot nie ma.  

Wracając do wcześniejszego pytania dodał, że nie po to na poprzedniej sesji występował o 

zgodę na bezprzetargowe wydzierżawienie MHT, żeby teraz się ich pozbywać. 

 

Czesław Banot –  stwierdził, iż wie, że są przygotowane dokumenty dot. przekazania na rzecz 

MOSiR-u basenu, hotelu i innych obiektów zapytał, czy na podstawie tej uchwały zostaną one 

przekazane. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że chodzi tutaj o przekazanie 

obiektów w trwały zarząd, dotyczy to również MZD, czy DSS-u. Jest to forma sprawowania 

nadzoru nad powierzonym majątkiem. MOSiR nie jest spółką i na podstawie omawianej 

uchwały nic mu nie można przekazać.  

 

Janina Cichomska – stwierdziła, i podjęcie uchwały w treści zaproponowanej będzie aktem 

najwyższego zaufania do Burmistrza Miasta. Podejmując uchwałę Rada da Burmistrzowi 

absolutnie wolną rękę w zakresie gospodarowania miejską własnością. Pojawia się więc 

pytanie, czy Rada ma takie zaufanie do Burmistrza i czy powinna mieć. Ona ma wątpliwości. 

W uzasadnieniu do projektu uchwały Burmistrz powołuje się na pismo z 2011 roku, 

skierowane do Starostwa Powiatowego. Zadała pytanie, czy takie pismo wpłynęło do Urzędu 

i kiedy. Pismo to w ogóle  mogło nie wpłynąć do Urzędu ponieważ w 2011 roku Rada podjęła 

uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez 

Burmistrza Miasta Cieszyna, która jest uchwałą właściwą. 

 

Tomasz Szkaradnik radca prawny – odnosząc się do wypowiedzi radnej J. Cichomskiej 

powiedział, że takie samo pismo jak dołączone do projektu uchwały wpłynęło do wszystkich 

gmin i starostw województwa śląskiego. W omawianej sprawie jest wiele orzeczeń sądów 

administracyjnych, różniących się od siebie. Jego zdaniem zasady powinny regulować sposób 

postępowania bez odsyłania do jakiejkolwiek zgody, czy opinii innych organów. Nie jest tak, 

że Burmistrz po podjęciu tej uchwały będzie miał zupełnie wolną rękę ponieważ art. 1 ust. 2 i 

3 w zmienianej uchwale mówi w jakich przypadkach aport może zostać przekazany. Może 

podać orzeczenia i rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody, z których wynika, że te regulacje 

powinny być wyczerpujące, bez odsyłania do innych organów. Podstawową regułą jest to, że 

Rada ustala zasady i te zasady w sposób wyczerpujący regulują ten problem i to jest 

prawidłowe rozwiązanie. 
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Adam Wójtowicz -  zaproponował, aby Rada wystąpiła do Wojewody z wnioskiem o 

stwierdzenie, czy obowiązująca uchwała jest zgodna z prawem, czy nie. 

 

Tomasz Szkaradnik radca prawny – odpowiedział, że również chciałby żeby można było 

zadać na piśmie pytanie nadzorowi prawnemu i on odpowiada w sposób rozstrzygający. Ten 

tryb już w swojej praktyce stosował i  wtedy Dyrektor Wydziału Nadzoru Prawnego 

odpowiedział, że to nie jest jego kompetencja. Podobnie Wydział Finansowy UM występował 

do RIO, która jest organem nadzorczym i również nie uzyskał odpowiedzi rozstrzygającej. 

Gmina Cieszyn z dobrodziejstwem inwentarza odziedziczyła udziały po zmarłym, po którym 

wszyscy odrzucili spadek z uwagi na to, że zobowiązania zmarłego były dużo wyższe niż 

akcje giełdowe i na Gminie ciąży uregulowanie tej kwestii. Bez zaproponowanych regulacji 

nie można sprzedać tych akcji, dług wobec banku, który nalicza odsetki karne, rośnie. Dlatego 

Gmina musi sprzedać te akcje, zaspokoić bank i uregulować tę kwestię.  

Odnosząc się do wypowiedzi radnej J. Cichomskiej wyjaśnił, że do zbycia są akcje spółki 

giełdowej, a nie spółki gminnej. 

 

Alicja Wlach – zaproponowała, aby rozszerzyć zapis obowiązującej uchwały o akcje spółki 

giełdowej. 

 

Olgierd Lizoń - stwierdził, iż żadna rada nadzorcza w przedsiębiorstwie nie daje 100% 

decyzyjności zarządowi. Rada Gminy jest powołana społecznym mandatem z wyboru i każdy 

sam musi sobie odpowiedzieć jak zagłosować w tej sprawie. 

 

Janina Cichomska – poparła propozycję radnej Al. Wlach dodając, że jakiś czas temu Rada 

wniosła aportem 1 mln zł do Spółki „Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej”. 

 

Tomasz Szkaradnik radca prawny – odpowiedział, że było umożliwienie przekazania wkładu 

pieniężnego na konkretną inwestycję w mieście Cieszynie. 

 

Alicja Wlach – złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do głosowania. 

 

Bolesław Zemła – wobec raku głosów przeciw wnioskowi poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 4 radnych, 10 radnych głosowało przeciw uchwale, 6 

radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Bolesław Zemła – na podstawie wyników głosowania stwierdził, że Rada nie podjęła  

uchwały. 

 

Ad 11.12. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVI/385/09 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 27 sierpnia 2009 roku w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych dla nauczycieli nie 

wymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na wykreśleniu z § 1 punkt 2. 
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Tomasz Szkaradnik radca prawny – zaproponował po wprowadzeniu autopoprawki usunięcie 

oznaczenia punktu pierwszego. 

 

Eugeniusz Raabe – zabierając głos w imieniu Komisji Oświaty stwierdził, iż Komisja 

podtrzymuje swój wniosek sprzed miesiąca w tej sprawie. 

 

Halina Bocheńska – zapytała, czy dla pedagogów szkolnych, którzy są  w projekcie uchwały 

określani tym samym pensum co logopedzi i psychologowie będą w szkołach dodane etaty, 

czy będzie to jednak obcięcie etatów pedagogów. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie będzie obcięcia etatów tylko 

będą dodane godziny. 

 

Adam Wójtowicz – stwierdził, że miesiąc temu Rada pytała skąd taka, a nie inna ilość godzin 

i do dzisiaj nie otrzymała odpowiedzi. Nie uzyskała również odpowiedzi jak ta sprawa została 

załatwiona w ościennych gminach. W związku z tym nie wie dlaczego pojawił się projekt 

uchwały w tej samej treści. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że niektóre ościenne gminy takie 

uchwały już podjęły, Powiat poszedł w kierunku 30 godzin. Uchwał nie podjęły tylko te 

gminy, które mają jednego, czy dwóch takich nauczycieli. 

 

Andrzej Łukasiak – zapytał jaki zespół ekspertów zaproponował taką ilość godzin, czy 

proponowany system jest sprawdzony i efektywny. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że proponowana uchwała to 

zwiększenie ilości godzin, zwiększenie dostępności dzieci do logopedów i pedagogów. 

Zaproponowane zmiany są przede wszystkim z korzyścią dla dzieci. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za uchwałą głosowało 8 radnych, przeciw uchwale głosowało 9 radnych, 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

Bolesław Zemła – na podstawie wyników głosowania stwierdził, iż Rada projekt uchwały 

odrzuciła. 

 

Ad 11.13 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/177/12 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 23 lutego 2012 roku w sprawie uchwalenia trybu i 

szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poinformował, że przygotowany projekt uchwały 

wychodzi naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców Cieszyna. Wnioski o dofinansowanie 

zadania publicznego będą przyjmowane w ciągu całego roku, a nie jak dotychczas do 15 

września. 
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Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/177/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 23 

lutego 2012 roku w sprawie uchwalenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o 

realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej Rada podjęła jednogłośnie, 19 

głosami za. 

 

Ad 11.14 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie skargi p. Joanny Stelmaszczyk na 

Burmistrza Miasta Cieszyna. 

Poprosił komisje o stanowiska w tej sprawie. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej, która stwierdziła, że 

skarga składa się z dwóch części, pierwsza dotyczy niewłaściwego informowania 

mieszkańców, a druga nadzoru nad jednostką miejską MOSiR. W stosunku do części 

pierwszej skargi Komisja stwierdziła, iż informacja na plakatach na temat akcji pn: „Zima w 

mieście na sportowo 2013” brzmiała „Baseny za friko; basen Uniwersytetu Śląskiego … Ze 

względów bezpieczeństwa jednorazowo w basenie może przebywać 40 osób”, zdaniem 

Komisji taka informacja nie była pełną informacją ponieważ nie mówiła o zasadach wejścia 

na basen, w tym m.in. wejścia dla grup zorganizowanych. 

W tej części Komisja uznała skargę za zasadną.  

W stosunku do drugiej części Komisja uznała skargę za bezzasadną ponieważ bez 

przeprowadzenia odrębnego postępowania nie jest w stanie określić, czy nadzór ze strony 

Burmistrza Miasta nad Miejskim Ośrodkiem Sportu i Rekreacji jest wystarczający. 

 

Maria Liwczak – zabierając głos powiedziała, że w jej ocenie informacja dot. akcji zimowej 

była bardzo dobra. Jeśli chodzi o basen to nie były tam przyjmowane żadne rezerwacje dla 

grup zorganizowanych. Te grupy również nie wiedziały, czy będą mogły wejść na basen, czy 

na basenie zostanie przekroczona wynikająca z ogólnych zasad liczba 40 osób. 

 

Eugeniusz Raabe – jego zdaniem grupa chyba jednak miała jakieś preferencje, tak 

podejrzewa. 

Komisja Oświaty uznała skargę za bezzasadną. 

 

Janina Cichomska – jej zdaniem informacja, że na basen może wejść jednorazowo grupa 40 

osób była pełną informacją i w związku z tym należy uznać skargę za bezzasadną. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, że nad skargą będzie przeprowadzone głosowanie 

alternatywne. Radni mogą głosować tylko raz, wskazując skargę jako zasadną lub 

bezzasadną. 

 

W głosowaniu 16 radnych uznało skargę za bezzasadną, żaden z radnych nie uznał skargi za 

zasadną, 4 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, iż na podstawie w/w wyników głosowania Rada, skargę p. 

Joanny Stelmaszczyk na Burmistrza Miasta uznała za bezzasadną. 
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Ad 11.15. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na 

współdziałanie z samorządami gmin: Brenna, Chybie, Dębowiec, Godów, Hażlach, Istebna, 

Skoczów, Strumień, Wisła, Zebrzydowice oraz Powiatem Cieszyńskim w celu 

przeprowadzenia wspólnego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup 

energii elektrycznej. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poinformował, że wspólne zamówienie publiczne 

na zakup energii elektrycznej pozwoli uzyskać korzystniejsze finansowo warunki dostaw. 

 

Adam Wójtowicz – przypomniał, że w tej sprawie 2 lata wnioskował on oraz radny Krzysztof 

Herok. Dodał, że gminy poszły już krok dalej i zapraszają do grupy zakupowej jednostki 

komercyjne, aby jeszcze więcej obniżyć koszty energii elektrycznej. 

 

Alicja Wlach – zaproponowała, aby do grupy zakupowej zaprosić cieszyńskich 

przedsiębiorców. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – na pytanie radnego Krzysztofa Kasztury 

odpowiedział, że każdy z członków grupy otrzymuje swoją fakturę i odpowiada za swoje 

finanse. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgodny na współdziałanie z samorządami gmin: Brenna, 

Chybie, Dębowiec, Godów, Hażlach, Istebna, Skoczów, Strumień, Wisła, Zebrzydowice oraz 

Powiatem Cieszyńskim w celu przeprowadzenia wspólnego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami 

za. 

 

Ad 11.16 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny na rzecz Biblioteki Miejskiej w Cieszynie. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poinformował, że Biblioteka Miejska w Cieszynie 

ubiega się o środki na przeprowadzenie prac remontowych i inwestycyjnych z Programu 

Wieloletniego Kultura+ Piorytet "Biblioteka+ Infrastruktura bibliotek", ogłoszonego przez 

Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Środki z programu zostaną wykorzystane na 

termomodernizację budynku, dostosowanie zabytkowego budynku do potrzeb osób starszych 

i niepołnosprawnych, renowację zabytkowego parkietu w czytelni ogólnej, naprawę 

parkietów, wymianę drzwi i malowanie ścian. Przekazanie Bibliotece budynku wraz z 

udziałem do działki zwiększa szanse na uzyskanie środków niezbędnych na wykonanie tych 

inwestycji. 

Rada nie podjęła dyskusji nad tym projektem uchwały.  

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Biblioteki |Miejskiej 

w Cieszynie Rada podjęła 16 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 12. 

 

Bolesław Zemła – zapytał o uwagi do sprawozdania Burmistrza Miasta z działalności z 

okresie między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Adam Wójtowicz - zapytał o wyrażenie zgody na poniesienie wydatków wyższych niż 

wynikające z harmonogramu realizacji wydatków dotyczących MZD i Domu Spokojnej 

Starości. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że chodziło tutaj o przyspieszenie 

wydatkowania środków, a nie ich zwiększenie. Szczegółowej odpowiedzi udzieli na piśmie. 

 

Ad 13. 

 

Marta Kawulok Wiceprzewodnicząca Rady - przejmując prowadzenie obrad przedstawiła 

zgłoszone interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Następnie zwracała się do radnych z pytaniem, czy otrzymali odpowiedzi na złożone 

wcześniej interpelacje, wnioski i zapytania, czy odpowiedzi są zadawalające i czy życzą sobie 

je skomentować. 

Z rejestrem interpelacji, wniosków i zapytań radnych można się zapoznać w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

Czesław Banot – zabierając głos powiedział, że nie jest zadowolony z odpowiedzi na 

interpelację w sprawie działalności MOSiR-u, bo czy np. Dyrektor może za darmo 

wynajmować prywatnej firmie boisko na szkolenie bramkarzy. 

 

Olgierd Lizoń – powiedział, że w 100% jest niezadowolony z odpowiedzi na interpelację. 

 

Adam Wójtowicz – złożył interpelację w sprawie odmówienia wydania warunków zabudowy 

dla Mc Donald’s. 

 

Halina Bocheńska – interpelowała w sprawie budowy kanalizacji przy ul. Katowickiej. 

 

Janina Cichomska – zapytała, czy przewidywany jest remont budynku Teatru, czy podobnie 

jak w przypadku Biblioteki Miasto znowu pójdzie w kierunku darowizny. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie, ponieważ nie ma na to w 

budżecie pieniędzy. 

 

Alicja Wlach – zapytała, czy rzeczywiście Rada nie podejmując uchwały w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych dla 

nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela pozbawiła dzieci w 

przedszkolach logopedów. 

 



20 
 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że tak, nie podejmując uchwały 

pozbawiono dzieci w przedszkolach logopedów.  

 

Andrzej Łukasiak – stwierdził, że to nie prawda ponieważ na posiedzeniu Komisji Oświaty 

Dyrektor ZOJO powiedział, że na to zadanie Gmina otrzymuje subwencję. 

 

Ad 14. 

 

Halina Bocheńska Wiceprzewodnicząca Rady – przedstawiła wnioski komisji i klubów 

radnych, prosząc przewodniczących o wyrażenie opinii co do uzyskanych na nie odpowiedzi.  

Przedstawiła wniosek Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w sprawie budowy sali 

gimnastycznej dla SP 1, wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej o przygotowanie projektu 

uchwały w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Cieszyn,  wniosek Komisji Urbanistyki w sprawie 

wystąpienia do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego o zajęcie stanowiska w kwestii 

układu urbanistycznego Cieszyna. 

 

Janina Cichomska – odnosząc się do odpowiedzi na wniosek Komisji GKS powiedziała, że 

Komisja nie jest zadowolona ponieważ już po raz trzeci przedłożony został ten sam projekt. 

 

Adam Wójtowicz – Komisja Urbanistyki po zapoznaniu się z odpowiedzią na wniosek 

rozumie, że Miasto za późno odwołało się od decyzji WKZ  do  Ministra Kultury. Minister 

wydał Postanowienie, w którym stwierdził uchybienie terminu, a Miasto zaskarżyło to 

Postanowienie do WSA. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił protokół kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną w Zespole Pieśni i Tańca Ziemi Cieszyńskiej. 

 

Halina Bocheńska – przedstawiła wniosek Klubu Radnych „Niezależni” skierowany do 

Komisji Rewizyjnej o umożliwienie zapoznania się z protokołem z posiedzenia komisji 

konkursowej na stanowisko Dyrektora Cieszyńskiego Ośrodka Kultury „Dom Narodowy”. W 

odpowiedzi na wniosek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podaje, że zgodnie z § 5 

Regulaminu Komisji Rewizyjnej, załącznika nr 5 do Statutu Miasta należy przygotować 

projekt uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji REW. Poprosiła o odniesienie się do 

tego problemu. 

 

Radca Prawny Tomasz Szkaradnik – odpowiedział, że Komisja Rewizyjna poza kontrolą 

może zapoznać się z różnymi innymi dokumentami, nawet jeżeli te dokumenty nie są 

przedmiotem kontroli. 

 

Krzysztof Kasztura – zabierając głos w imieniu Komisji Rewizyjnej zapytał, co ma zrobić 

Komisja kiedy już te dokumenty dostanie, a Rada będzie od niej oczekiwała stanowiska. Jego 

zdaniem chyba będzie musiała podjąć jakieś czynności  kontrolne i efekty kontroli 

przedstawić  Radzie. Jeżeli nie taki miałby być tryb postępowania to osoby zainteresowane 

same powinny wystąpić o dostęp do informacji publicznej. 

 

Janina Cichomska – jej zdaniem protokół z konkursu oraz informacja o rozstrzygnięciu 

konkursu powinna być opublikowany w BIP jako informacja publiczna. 
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Radca Prawny Tomasz Szkaradnik – dodał, że z w/w protokołem może zapoznać się każdy 

kto wystąpi z wnioskiem w trybie dostępu do informacji publicznej. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – zabierając głos powiedział, że on może w każdej 

chwili ten protokół udostępnić, jednakże muszą być zachowane procedury, które obowiązują 

takie same dla radnych jak dla wszystkich innych osób. Inna sytuacja jest kiedy chodzi o 

wystąpienie o dokumenty z urzędu tzn. jeżeli chodzi o dokumenty dla Rady to może je 

otrzymać tylko Komisja Rewizyjna.  

 

 

Radca Prawny Tomasz Szkaradnik – każda osoba fizyczna może występować o dostęp do 

informacji publicznej jeżeli taka informacja jest dokumentem, który należy do zakresu 

udostępnianym w tym trybie. Klub Radnych nie ma tutaj szczególnych uprawnień. Jeżeli 

chodzi o uprawnienia w zakresie żądania dokumentu z urzędu to takie uprawnienia ma 

Komisja Rewizyjna, jako właściwa Komisja Rady. Jeżeli chodzi o zapytania w trybie 

interpelacji to w zależności od treści tego zapytania, Burmistrz może taką informację 

udostępnić. 

 

A 15. 

 

Bolesław Zemła – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć oświadczenie. 

 

Radny Eugeniusz Raabe w imieniu Klubu Radnych „Niezależni” wygłosił oświadczenia dot. 

zwolnienia z pracy p. Bogusława Słupczyńskiego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Marta Kawulok wygłosiła oświadczenie dot. nie 

podjęcia przez Radę uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/385/09 Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 27 sierpnia 2009 roku w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych dla nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 

ustawy Karta Nauczyciela. 

Oświadczenia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Władysław Macura – zapytał o termin realizacji sali gimnastycznej dla SP 1. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że termin rozpoczęcia budowy 

będzie zależał od rozstrzygnięć w procedurach przetargowych. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał, czy będą zamieszczane na stronach internetowych nagrania z 

sesji Rady. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poprosił, aby radny ponowił  w tej sprawie pisemny 

wniosek. 

Następnie zwrócił się do Rady z pytaniem, czy w sprawie wyboru koncepcji budowy 

kolejnego mostu na Olzie Rada może podjąć decyzję na tej sesji, czy też radni oczekują, aby 

koncepcje zostały radnym przesłane pocztą elektroniczną. Dodał, że strona czeska przychyla 

się do koncepcji zaproponowanej przez stronę polską, zwracając jedynie uwagę na 

podniesienie przyczółków mostu po stronie czeskiej jako m.in. zabezpieczenie przed stuletnią 

wodą. 

 

Krzysztof Kasztura – opowiedział się za koncepcją polską. 
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Adam Wójtowicz – stwierdził, iż oczekuje na e-maila. 

 

Olgierd Lizoń – zapytał Przewodniczącego Rady dlaczego nie dopuścił do odczytania listu 

otwartego w obronie Bogusław Słupczyńskiego. 

 

Bolesław Zemła – odpowiedział, że jest to sprawa między pracodawcą a pracownikiem, do 

rozstrzygnięcia zgodnie z Kodeksem Pracy i dlatego odmówił odczytania w/w listu. 

 

Krzysztof Herok – zapytał o uruchomienie linii kolejowej Cieszyn – Bielsko-Biała. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział że TLK zamierzają w terminie do 

końca tego roku zlikwidować odcinek torów pomiędzy Cieszynem a Goleszowem. Miasto 

wystąpiło przeciwko takim planom i będzie intensywnie lobbować przywrócenie połączenia 

kolejowego pomiędzy Cieszynem a Bielskiem. 

 

Bolesław Zemła - przedstawił korespondencję skierowaną do Rady Miejskiej; 

 

 

1. Wojewoda Śląski przesłał do Rady Miejskiej dwa rozstrzygnięcia nadzorcze z dnia 7 

marca 2013 r. stwierdzające nieważność uchwały Rady Nr XXVII/296/13 z dnia 31 

stycznia 2013 r. w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenie na prowadzenie działalności w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz uchwały 

Nr XXVII/298/13 z dnia 31 stycznia 2013 r. w sprawie wyznaczenia czasowej lokalizacji 

targowiska rolno – spożywczego przy ul. Sarkandra w Cieszynie. 

2. W dniu 29 marca o godz. 13,00 odbędzie się XXXI sesja Rady Powiatu Cieszyńskiego. 

Porządek obrad sesji znajduje się na tablicy ogłoszeń. 

3. Do Biura Rady wpłynęła informacja Burmistrza Miasta o stopniu zaawansowania 

realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w aglomeracji cieszyńskiej”. 

Radni otrzymali kopię tej informacji. 

4. Pan Janusz Kołedr przesłał do wiadomości Rady Miejskiej pismo z dnia 5 marca br. 

skierowane do Dyrektora MZD w sprawie naprawy ulicy Szarotka. 

5. Pan Bogusław Słupczyński pismem z dnia 14 marca br. zwrócił się do Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu z prośbą o interwencję w związku ze zwolnieniem go z pracy w COK 

„Dom Narodowy”. 

6. Kongres Kultury i Komunikacji w Cieszynie, mieszkańcy Cieszyna i regionu, środowisko 

społeczno-kulturalne Polski wystosowali do Rady Miejskiej pismo w sprawie zwolnienia 

z pracy p. Bogusława Słupczyńskiego. 

7. Pismo p. Jarosława Maszlucha z dnia 18 marca br. reprezentującego Związek Ukraińców 

w Polsce, który informuje, iż z przykrością przyjął informację o zwolnieniu z pracy p. 

Bogusława Słupczyńskiego. 

 

Następnie przypomniał o złożeniu przez radnych, w terminie do 30 kwietnia, oświadczeń 

majątkowych za 2012 rok oraz ewentualnych wniosków do wpracowanego przez Komisję 

Statutową projektu Statutu Miasta, w terminie do 10 kwietnia br. 

 

Na zakończenie sesji Rada uroczyście pożegnała Sekretarza Miasta Pana Ryszarda Mazura, 

który z dniem 1 kwietnia 2013 roku przechodzi na emeryturę. 
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Ad 16. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady p. Bolesław Zemła, zamknął obrady 

trzydziestej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VI kadencji. 

 

 

 

 

 

Protokołowała:     Przewodniczący Rady Miejskiej Cieszyna 

Monika Praski      Bolesław Zemła 

 

 


